
KAŞ BELEDİYE MECLİSİ
01.02.2022 TARİHLİ ŞUBAT AYI MECLİS TOPLANTISI TUTANAĞI
MECLİS BAŞKANI                                : Mutlu ULUTAŞ 

MECLİS KATİPLERİ                           : Hasan TOKER, Nihat UÇAR
TOPLANTIYA KATILAN UYELER

Salih USTA, Ali BEKİK, Hasan TOKER, Mehmet KOÇYİĞİT, Uğur ÇIRALI,   Hüseyin SERTÇELİK, Nihat UÇAR, Muhammer  ÇETİNER,
 Fırat DEMİRCİ,  Mazen ARICAN, Cemil TUFAN, Ali ARITURK, Ayşe GUMUŞ, Meral ÇİYAN ŞENERDİ, Halil ARIKAN, Özgür ALPER,
Hasan ÖNCU Ahmet ARITURK, Hüseyin BALYA, İsmail KAVCAR, Abdullah HAMARAT, Şükrü KOÇAK
 

TOPLANTIYA KATILMAYAN UYELER

Tevfik TANER, Muzaffer GÖKÇUL, Mustafa BASKAK
 

TOPLANTI TARİHİ                     : 01.02.2022
TOPLANTI SAATİ                       : 14.00
                  2022 YILI ŞUBAT AYI MECLİS TOPLANTISININ BİRİNCİ        
                                 BİRLEŞİMİNİN  BİRİNCİ OTURUMU
        5393 Sayılı Belediye Kanununun 20.maddesi gereğince Belediye Meclis üyelerine 27.01.2022  tarihinde E.22152 sayılı gündemle toplantı
çağrısı yapılmış olup, çağrıya binaen Belediye Meclisi 01.02.2022 tarihinde Salı günü saat 14.00’de Belediye Meclisi toplantı salonunda Meclis
Başkan Mutlu ULUTAŞ Başkanlığında Meclis Uyelerinin katılımlarıyla toplandı. Meclisin üye yoklaması yapıldı. Meclis üyelerinden Tevfik TANER,
Muzaffer GÖKÇUL ve Mustafa BASKAK’ın mazeretlerini belirtir 01.02.2022 tarihli dilekçeleri Meclis Başkanlığına sunulduğu görüldü. Meclis
Başkanı toplantıya katılamayan üyelerin izinli sayılmasını oylamaya sundu.5393 Sayılı Belediye Kanununun 32.maddesi gereğince izinli sayılmalarına oy
birliği ile karar verildi. 5393 Sayılı Belediye Kanununun 22.maddesi gereği ve Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 16.maddesi gereğince
03.01.2022 tarihinde Ocak ayı meclis toplantısında alınan meclis toplantı tutanağı üyelere dağıtıldı. Herhangi bir maddi hatanın olmadığı anlaşıldı.
Meclis Başkanı, Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 11.maddesi gereğince meclis üyelerine gündeme ilave olarak eklenmesi istenilen bir
konunun olup olmadığını sordu. CHP Grup Sözcüsü Meral ÇİYAN ŞENERDİ’nin  4 adet gensoru önergesini Meclis Başkanlığına sunduğu görüldü.
Evrak kayıtta kaydı yapıldı. Gensoru önergeleri Meclis Başkanı tarafından okunarak Belediye Meclisinin görüşeceği konular içerisinde yer almaması
nedeniyle ilgili müdürlüklere havale edilmesini ve Mart ayı Meclis toplantısında önergeler hakkında meclise bilgi verileceğini açıkladı. Meclis Başkanı
tekrar görüşülmesi istenilen bir konunun olup olmadığını sordu. Meclis üyeleri tarafından ek gündem maddesi olarak görüşülmesini istedikleri bir
konunun sunulmaması üzerine gündem maddelerinin görüşülmesine geçildi.
            Meclis Başkanı “Değerli Meclis üyeleri, değerli misafirler Şubat ayı meclis toplantısına hoş geldiniz. Şubat ayı meclis toplantısının hayırlara
vesile olmasını temenni ederim. Değerli meclis üyeleri ülkemiz soğuk bir yıl geçirmekte. Kar yağmur bereket hasıl oluyor. Son yıllarda yağmursuz
geçen  mevsimlerden sonra  böyle bir kış geçirmemiz güzel. Yaz ayların inşallah fazla susuzluk yaşamayacağız. Bereketli bir yıl geçireceğiz.
            Seracılık yapılan bölgelerde kışın sorunlar yaşardık. Bu yıl Belediyemiz ve Devlet Su İşleri ile birlikte kanallarımızı yaz aylarında temizledik.
Seralarda ufak tefek sorunlar  oldu ama genel olarak buralardaki sıkıntıları hafiflettik. Aşırı kar yağışı nedeniyle özellikle yüksek kesimlerde bulunan
mahallelerimizde, buna Ağullu’da dahil ciddi bir kar yağışı oldu. Bu durumdan vatandaşlarımızın etkilenmemesi için kriz masası oluşturduk. Buradan
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Fen İşleri, Zabıta ve Sağlık İşleri  Müdürlükleri ve kriz masasında görevli  bütün arkadaşlara teşekkür ediyorum. İş makinelerimizin güçlü olması 
sahada daha etkin ve güçlü olmamızı sağladı. Personelimiz 7/24 vatandaşlarımızın ihtiyaçlarını gidermek için gayret içersin de oldular. Şuan bütün
yollarımız açık.
            Kaş Belediyesi olarak çalışmalarımıza devam ediyoruz. Ocak ayında Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’ndan  Gömbe
bölgesindeki  yangınlara müdahale edebilmek ve Gömbe halkının  ihtiyaçlarını karşılamak için 1 adet arazöz sözü aldık. Planlarla ilgili sayın
bakanımızla görüşmemiz oldu,1/1000 ve 1/5000’lik planlarımız mahkeme kararı ile iptal edilmişti. Daha sonra 1/25000’lik plan iptal edilmişti.
Antalya’nın 1/100,000’lik imar planı iptal edilmişti.  Antalya Büyükşehir planları hazırladı. Onama yetkisi bakanlıkta, önümüzdeki günlerde
1/100,000’lik plan onaylanacak. Büyükşehir Belediyesinde 1/25000’lik planı  onayladıktan sonra akabinde de biz planlarımızı revize ederek
halkımızın önünü açacağız.  Kekova ve Patara daki 1/25000’lik Ö.Ç.K  planlarımızın onaylanmasını talep ettik.  Burada Çevre Bakanlığınca Biyolojik
çalışma yapıldı. Buradaki planlar 90'lı yıllardan kalma o günün şartlarına göre hazırlanmış. Biyolojik çalışma ve bilimsel envantere göre 1/25000’lik
Ö.Ç.K alanındaki planlar bir birine örtüşecek şekilde en kısa zamanda onaylanmasını bekliyoruz. Çevre Bakanımızı İlçemize davet ettik. Geldiği
zaman bu bölgeleri ziyaret edeceğiz.  Çevre Bakanımızın bizlere kredi, hibe olarak bir çok desteği olmuştur.
            Antalya’da Ulaştırma ve Altyapı Bakanımız Adil KARAİSMAİLOĞLU ile Gömbe – Kaş yolunun  ihale edilerek başlatılması, Kalkan –
Seydikemer yolu  yapımının hızlandırılması, Kasaba Çatallar yolunun iyileştirilmesi ve projelendirilmesini görüştük.
            Ankara’da Köy yerleşik alanlarının tarım görüşü ile ilgili Tarım ve orman Bakanlığı ile görüşmemiz oldu.  Şubat toplantısına getirmeyi
umuyorduk,  Komisyon toplantısına yetiştirememişler, önümüzdeki meclis toplantılarına 23 mahallemizi getirmeyi planlıyoruz.  Büyükşehir
Belediyesinden geçtikten sonra askı süresi de tamamlanınca 23 mahallemizin köy yerleşik alanını tamamlamış olacağız.
            Karadağ mahallesinde çok amaçlı salon projemiz vardı. Projeyi hazırladık tarımın imar planı ile ilgili bir görüşü vardı o’da olumlu gerçekleşti.
Projenin İhalesine çıkacağız.
            9 Ocakta Mustafa Ertuğrul AKER ve silah arkadaşlarını bir dizi programla andık. Buradaki anıtı da en kısa zamanda yapacağız. Parti grup
sözcülerine söz veriyorum.
            Fırat DEMİRCİ “ Sayın Başkan, sayın divan kurulu, değerli meclis üyesi arkadaşlarım. Şubat ayı toplantısında alacağımız kararların hayırlı
olmasını diliyorum. Sizinde belirttiğiniz gibi son 4050 yılın en şiddetli kar yağışı olmuştur. Gece gündüz çalışan belediye personeline teşekkür
ediyorum. Bu bereket yaza da yansır bereketli bir sezon geçiririz.
            Meral Çiyan ŞENERDİ ”CHP grubu adına hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Sayın Başkanın çok güzel haberler verdiniz.  Çevre
Bakanlığı arazöz verecek dediniz çok güzel. 1/100000’lik planı Büyükşehir hazırladı Çevre Bakanlığının  onayına sunulacak, 1/25000’lik plan
Büyükşehir Belediyesince onaylanacak bizde alt planları yapacağız dediniz. Sorum şudur. Mahkeme kararları göz önüne alınarak yapılması gerekiyor
tekrar. Başka tepkilere ve mahkemelerle karşılaşmamak için, bizim tarafımızdan yapılacak planlar mümkün olduğunca katılımcı anlayışla yapılması
gerekiyor. 1/25000’lik Patara Kekova Ö.Ç.K planları var burada da biyolojik çeşitlilik projeleri yapıldı dedınız. 1/25000’lik planları kim yapacak.
           Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ “ Çevre Bakanlığı yapacak Biyolojik çeşitlilikteki hassasiyetler sürdürülebilir olması maksadıyla bilim
adamlarının gösterdiği işaret ettiği çerçevede düzenleniyor. Bildiğimiz kadarıyla son haline getirilmiş. En kısa zamanda onaylanacak.
            Meral Çiyan ŞENERDİ “Köy yerleşik alanları artık bizden çıktı onayladık, değişiklik yapıldığı için mi bizim onaya sunulacak.
            Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ “Tarım Bakanlığında onay geldikten sonra bizim meclisten geçecek.
            İsmail KAVCAR “ Sayın Başkan değerli meclis üyeleri MHP adına hepinizi saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Arkadaşların iyi dileklerine
katılıyorum. Alacağımız kararların Kaş’ımıza hayırlı  olmasını temenni ediyorum. Müzik dünyasının duayeni Marış Manço’yu 23. Ölüm yıl dönümünde
saygıyla anıyorum.
            Şükrü KOÇAK “Değerli  Başkan değerli meclis üyeleri hepinizi İYİ parti adına selamlıyorum. Diğer patilerin iyi dileklerine bizde katılıyoruz.
Vermiş olduğunuz brifing için Kaş halkı adına teşekkür ederim. Alınacak kararların hayırlı olmasını temenni ediyorum.
            Meral Çiyan ŞENERDİ “sunum için teşekkür ederiz.  Gezme görme ve detay sunumu talebimizde devam etmekte. Denetim komisyonu
denetime başladı.  Denetim raporları paylaşılmadı.
            Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ “ Arkadaşlarımız çalışmalarını tamamlasın diye beklettim. Hazırlıklar yaptılar, önümüzdeki meclislerde
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getirebiliriz.

            Abdullah HAMARAT “Vatandaşlardan gelen mesajlarda bölgemizin tek tarım festivali, Kapya festivali, festival alanı ile  ilgili sunumda bir
proje göremiyoruz diyorlar.
            Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ “Çalışmalarımız var netleşince kamu oyuyla paylaşırız. Gündem maddelerine geçiyorum.

GUNDEMİN İKİNCİ MADDESİ
                Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli toplantısında görüşülerek 78 sayılı  kararı  ile İmar Komisyonuna havale edilen 7254 sayılı Kanunun
10.maddesine istinaden "Kırsal Mahalle" statüsüne  geçmek  isteyen  Gökçeören Mahallesi Muhtarının dilekçesi  İmar Komisyonu, Plan ve Bütçe
Komisyonu tarafından incelenmesi neticesinde; 
          İmar Komisyonu, Plan ve Bütçe Komisyonları tarafından Gökçeören Mahallesinin Gökseki Mevkiinin Kentsel, diğer mevkilerinin ise Kırsal
nitelikler taşıdığı değerlendirilmiş olup, Belediye Meclisinin takdirine sunulmasından dolayı Komisyonlardan geldiği şekliyle kabul edilmesi meclis
üyelerinin oyuna sunuldu. Komisyonlardan geldiği şekliyle kabul edilmesine oy birliği ile karar verildi.
 

GUNDEMİN UÇUNCU MADDESİ
            Belediye Meclisimizin 01/12/2021 tarihli toplantısında görüşülerek 79 numaralı kararı   ile İmar Komisyonuna havale edilen Sarıbelen
Mahallesi 177 ada 4 parsel 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı teklifi dosyası  İmar Komisyonu tarafından incelenmesi neticesinde;
          1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı teklifiyle; Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 11/10/2021 tarih  ve 678 sayılı kararı ile uygun bulunan
1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı, 3194 sayılı İmar Kanunu ve ilgili yönetmelikleri ile alınmış olan kurum görüşleri doğrultusunda toplam 6628.00m²
büyüklüğünde ki 177 ada 4 parselde E: 0.40 ve Y ençok: 2 kat olmak üzere Akaryakıt İstasyonu ve Dinlenme Tesisi Alanı düzenlendiği görülmüş
olup, bu şekliyle 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı teklifi uygun bularak meclisin takdirine sunulması yönünde İmar Komisyonu tarafından karar
verilmesi nedeniyle İmar Komisyonundan geldiği şekliyle kabul edilmesi meclis üyelerinin oyuna sunuldu. Oy birliği ile komisyondan geldiği şekliyle
kabul edilmesine karar verildi.

GUNDEMİN DÖRDUNCU MADDESİ
            Akdeniz Elektrik Dağıtım A.Ş. Ağullu Mahallesi 24 adanın batısında kalan ve yürürlükte olan 1/1000 ölçekli Kaş Merkez ve Çerçiler Mevkii
Revizyon İmar Planında açık spor tesisi olarak düzenlenmiş alanda trafo alanı ayrılmasına ilişkin olarak hazırlanan plan değişikliği teklifinin daha detaylı
incelenmesi için Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 21.maddesi gereğince İmar Komisyonuna havale edilmesi meclis üyelerinin oyuna sunuldu.
İmar Komisyonuna havale edilmesine ve Mart ayı meclis toplantısında görüşülmesine  oy birliği ile karar verildi.  

GUNDEMİN BEŞİNCİ MADDESİ
            Gelemiş Mahallesi Koruma ve Tasarım Projesi Yapım işinde kullanılmak üzere İller Bankası A.Ş.’den 3.000.000,00.(Uçmilyon) TL kredi

kullanılmasına, Krediden kaynaklanacak anapara, faiz, denetim giderleri komisyon, vergi, resim, harç, ücret vs. ödemelerin, İller Bankası A.Ş’ce
teminat olarak alınacak Belediyemiz gelirlerinden ve İller Bankası A.Ş. ve Maliye Bakanlığınca dağıtılan yasal paylarımızın mevzuattan kaynaklanan
herhangi bir kesinti oranına bağlı kalmaksızın tamamından (% 40’ın dışında ve % 100’üne kadar) karşılanmasına, kredi teminatına konu gelirlerden
krediye ilişkin ödemelerin karşılanamaması halinde ,bu krediyle elde edilen tesis, inşaat ve her nevi gayrimenkul ile araç, gereç ve malzemenin, İller
Bankası A.Ş.’ce talep edildiği takdirde aynı şartlarda ve talep tarihinde İller Bankası İller Bankası A.Ş. adına ipotek veya rehin edilmesine, İller
Bankası A:Ş.’ce Belediyemize kullandırılacak krediye ilişkin olarak her türlü sözleşmeyi ve evrakı imzalamaya ve kredi ile ilgili devam eden işlemleri
yürütmeye, Belediyemiz mülkiyetindeki her türlü gayrimenkulü İller Bankası A.Ş.’ye ipotek vermeye Belediyemizin her türlü gelir ,hak ve alacaklarını
İller Bankası A.Ş.’ye terhin ve temlik etmeye, Belediyemize ait her türlü ticari işletmeyi İller Bankası A.Ş’ye rehin vermeye, İller Bankası A.Ş.’nin
mevcut mevzuatı ve bunda meydana gelebilecek her türlü değişiklik çerçevesinde,5393 Sayılı Belediye Kanun’un 68.maddesinde yer alan koşulların
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yerine getirilmesi kaydıyla krediye konu işle ilgili her türlü işlemi yapmaya Belediye Başkanı’nın yetkilendirilmesine karar verilmiştir. 

GUNDEMİN ALTINCI MADDESİ
            Belediyemizce ihtiyaç duyulan 237 Sayılı Taşıt Kanununa tabii 2022 yılı bütçesi T1 cetvelinde gösterilen ödenekleri mevcut bulunan Sağlık
İşleri Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere 1 adet Panelvan, Park ve Bahçeler Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere 1 adet çift kabin Pikap, Fen
İşleri Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere 2 adet Panelvan, Zabıta Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere Çift Kabin 4x4 1 adet Pikap, İşletme
ve İştirakler Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere 1 adet Otomobil,2022 yılı bütçesinde ödeneği mevcut bulunan Park ve Bahçeler Müdürlüğü
tarafından kullanılmak üzere 1 adet Mini Ekskavatör, Fen İşleri Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere 1 adet 22 Ton ve Uzeri Paletli veya Lastikli
Ekskavatör, Temizlik İşleri Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere 2 adet Kamyonet (Çöp Taksi) araçların ve iş makinelerinin satın alınması meclis
üyelerinin oyuna sunuldu. Oy birliği ile taşıtların ve iş makinelerinin satın alınmasına oy birliği ile karar verildi.

GUNDEMİN YEDİNCİ MADDESİ
             Belediye Meclisimizin 01.03.2021 tarih ve 16 sayılı kararıyla kabul edilen Kaş Belediyesi Sosyal Yardım Yönetmeliğinde revize edilmesine
ihtiyaç duyulan birinci bölüm 4.maddesinin 1.fıkrasının i) bendi, üçüncü bölüm 7. maddenin 1.fıkrası, dördüncü bölüm 10.madde 1. fıkrası, altıncı
bölüm 14.maddenin 3.fıkrasında belirtilen maddelerin revize edilerek 5393 Sayılı Belediye Kanununun 18.maddesinin m) bendi gereğince kabul
edilmesi meclis üyelerinin oyuna sunuldu. CHP Meclis üyelerinden (8) tanesinin Meral ÇİYAN ŞENERDİ, Halil ARIKAN, Ali ARITURK, Aşye
GUMUŞ, Ahmet ARITURK, Hasan ÖNCU, Cemil TUFAN ve Özgür ALPER’in çekimser kaldıkları görüldü. (15) oyla Belediye Meclisimizce oy
çokluğu ile kabul edildi.

 

 

 

 

GUNDEMİN SEKİZİNCİ MADDESİ

            Dilek ve temennilere geçildi. Meclis Başkan Mutlu ULUTAŞ söz alıp konuşmak isteyenin olup olmadığını sordu. Her hangi bir meclis üyesinin
söz alıp konuşmaması üzerine meclis başkanı iyi dilek ve temennilerle toplantıyı kapattı.                                             

T.C. 

ANTALYA KAŞ İLÇE BELEDİYESİ 
1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan
Mutlu ULUTAŞ 
Belediye Başkanı

Katip
Nihat UÇAR 
Meclis Üyesi

Katip
Hasan TOKER 

Meclis Üyesi
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